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P R O T O K Ó Ł  NR XVII/2020 

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 29 stycznia 2020r. w sali  Urzędu Gminy                    

w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.05 
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

        Otwarcia XVII sesji Rady Gminy dokonał przewodniczący Rady Gminy Czesław Moch, 

witając: wójta Mirosława Paterczyka sekretarza i radnego Powiatu Jarocińskiego Michała 

Urbaniaka, radnego Powiatu Jarocińskiego Janusza Barańskiego, skarbnika gminy Irenę 

Antczak,  inspektora ds. księgowości budżetowej Alicję Andrzejewską, radnych i  sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 13 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji (po wygaśnięciu  mandatu radnej Beaty Skowrońskiej z 

dniem 29 listopada 2019 r. skład Rady wynosi 14 osób).   

Nieobecny na sesji radny Tomasz Kosiński. 

Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Do porządku obrad, przedstawionego przez przewodniczącego Rady, nie wprowadzono 

żadnych zmian.  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z wykonania 

uchwał. 

7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 2019. 

8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania rocznych planów pracy za rok 2019: 

− Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy, 

−  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 

− Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2020. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Kotlin. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Kotlin. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu z XVI sesji Rady Gminy. 

     Protokół z XVI sesji Rady Gminy został wyłożony do wglądu na posiedzeniach stałych 

komisji Rady w dniu 28 stycznia 2020r. oraz przed dzisiejszą sesją.  

Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 13 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (13) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Tomasz Kosiński 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch poinformował, że nie wpłynęły żadne pisemne 

interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym.            

     Przewodniczący Rady poinformował, że uchwały oraz  wniosek zgłoszony przez radną  

na 16.  sesji Rady Gminy przekazał Wójtowi Gminy w dniu 8 stycznia  br.  

Ponadto przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył:  

− w kilku spotkaniach z wójtem gminy w sprawach bieżących, 

− 10 stycznia, jako członek  jury, w  III Gminnym Konkursie Piosenki Świątecznej i 

Zimowej w Szkole Podstawowej w Sławoszewie zs. w Parzewie, 

− 11 stycznia w uroczystym spotkaniu noworocznym w Witaszycach z członkami 

Koła Kombatantów, 

− w zebraniach sprawozdawczych Ochotniczej Straży Pożarnej w: Twardowie, 

Wyszkach i Racendowie, 

− 26 stycznia, wspólnie z przewodniczącym Komisji Budżetu, w Karnawałowym 

Turnieju Halowej Piłki Nożnej o Puchar Wójta Gminy Kotlin zorganizowanym 

przez koordynatora sportu Marka Łapaja. 

 

6.  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał. 

     Wójt poinformował, że wszystkie uchwały podjęte na 16. sesji   zostały przekazane 8 

stycznia   br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, Wydziału Kontroli, 

Prawnego i Nadzoru. W tym samym terminie przekazano Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Kaliszu uchwały w sprawie: budżetu Gminy na rok 2020, zmiany 

budżetu na rok 2019,   wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego oraz zmieniającą uchwałę ws. inkasentów. Ponadto uchwały będące aktami 

prawa miejscowego zostały przekazane do ogłoszenia w  Dzienniku Urzędowym 

Województwa Wielkopolskiego.  

Wszystkie uchwały podjęte na 16. sesji  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

W okresie od ostatniej  sesji Wójt Gminy wydał następujące zarządzenia w sprawie: 

− zatwierdzenia dokumentacji  systemu teleinformatycznego i udzielenia akredytacji 

bezpieczeństwa dla systemu teleinformatycznego przeznaczonego do przetwarzania 

informacji niejawnych o klauzuli „zastrzeżone” w Urzędzie Gminy Kotlin  



3 

 

− wprowadzenia Księgi procedur audytu wewnętrznego Gminy Kotlin, 

− wprowadzenia Karty Audytu Wewnętrznego Gminy Kotlin, 

− określenia terminów postępowania rekrutacyjnego i uzupełniającego do 

przedszkola, oddziałów przedszkolnych i do klas pierwszych szkół podstawowych 

na rok szkolny 2020/2021, dla których organem prowadzącym jest Gmina Kotlin. 

− ogłoszenia naboru na wolne stanowisko urzędnicze - referent do spraw księgowości 

budżetowej w Referacie Finansów Urzędu Gminy Kotlin, 

− zmiany regulaminu Zakładowego Funduszu Świadczeń Socjalnych, 

− nieodpłatnego przekazania środka trwałego na rzecz Szkoły Podstawowej w 

Kotlinie. 

Ponadto Wójt Gminy Kotlin poinformował, że:  

1) 23 stycznia br. uchwałą Zarządu Województwa Wielkopolskiego zatwierdzona została 

lista informująca o kolejności przysługiwania pomocy dla operacji typu „Gospodarka 

wodno-ściekowa” w ramach poddziałania „Wsparcie inwestycji związanych z 

tworzeniem, ulepszaniem lub rozbudową wszystkich rodzajów małej infrastruktury, w 

tym inwestycji  w energię odnawialną i w oszczędzanie energii” objętego Programem 

Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020.W ramach ogłoszonego naboru 

złożone zostały 104 wnioski. Gmina Kotlin uzyskała wymaganą ilość punktów 

zajmując 79 miejsce. Dostępna wysokość limitu środków  dla ww. naboru pozwala 

poddać dalszej ocenie wnioski znajdujące się do 45 miejsca na zatwierdzonej liście. Do 

pozostałych wnioskodawców skierowane zostaną pisma informujące o oczekiwaniu na 

zwolnienie się środków. Wnioskowana kwota pomocy dla Gminy Kotlin to 2 mln zł.  

2) w styczniu br. ogłoszono zapytanie ofertowe na zadanie pn. „Doposażenie oddziału 

przedszkolnego w Szkole Podstawowej w Magnuszewicach” w ramach projektu „Dobry 

start dla przedszkolaków z Gminy Kotlin”. Wyłoniono wykonawcę - firmę Argon  z 

Przemyśla, która dostarczy i zamontuje do 31 marca br. plac zabaw za cenę   9.879,36 

zł brutto; 

3) wysłano do 3 potencjalnych wykonawców zapytanie ofertowe dotyczące wykonania 

usług samochodem specjalistycznym WUKO okresowego i przeglądowego 

ciśnieniowego mycia oraz czyszczenia kanalizacji sanitarnej, przepompowni ścieków 

na terenie gminy; 

4) kolejne zapytanie ofertowe wysłano do 4 potencjalnych wykonawców, które dotyczyło 

sprzedaży i dostawy budowlanych materiałów drogowych do budowy chodników; 

5) 10 stycznia br. zakończono i odebrano roboty budowlane związane   z dostosowaniem 

ciągów komunikacyjnych do potrzeb osób niepełnosprawnych poprzez rozbudowę 

istniejącej klatki schodowej o szyb dźwigu osobowego w Szkole Podstawowej  w 

Kotlinie, przy ul. Konopnickiej 22; 

6) 23 stycznia br. odbyło się spotkanie z Marcinem Rześniowieckim  - projektantem i 

przedstawicielem firmy DOMAR Budownictwo Architektura Sp. z o.o. Sp.k. z 

Ostrowa Wlkp., na którym omówiono sprawy techniczne dot. kompletnego  

opracowania dokumentacji projektowej, uzyskania prawomocnych decyzji, w tym                          

pozwolenia na budowę, zatwierdzających projekt budowlany oraz wszelkich innych 

opinii      i uzgodnień niezbędnych do prawidłowej realizacji inwestycji pn. Budowa 

Punktu Selektywnej Zbiórki Odpadów Komunalnych (PSZOK) Wyszki; 

7)  24 stycznia br. dokonano ostatecznego odbioru robót pn. „Przebudowa sieci 

wodociągowej z przyłączami Kotlin ulica Spółdzielców”. Zadanie zostało wykonane 

przez Przedsiębiorstwo Robót Drogowych "DROBUD" S.A. z Goliny za kwotę 

197.811,49 zł; 

8) 28 stycznia br. ogłoszony został przetarg na rozbudowę  i przebudowę budynku Urzędu 

Gminy. Termin składania ofert upływa 14 lutego 2020r.  
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7. Przyjęcie sprawozdania z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej  za 

2019. 

Sprawozdanie szczegółowo omówione zostało na posiedzeniach komisji Rady w dniu 

28 stycznia 2020 r. 

 Przewodniczący Rady wobec braku pytań i uwag uznał, że  sprawozdanie zostało przez 

Radę przyjęte. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

8. Przyjęcie sprawozdania z wykonania rocznych planów pracy za rok 2019: 

− Komisji Rewizyjnej  Rady Gminy, 

−  Komisji Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów Rady Gminy, 

− Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa  

Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdania: Komisji Rewizyjnej, Komisji 

Planu Gospodarczego, Budżetu i Finansów i Komisji Zdrowia, Oświaty, Kultury, Kultury 

Fizycznej i Sportu, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Przeciwpożarowej   

szczegółowo analizowano na posiedzeniach komisji w dniu 28 stycznia 2020r. 

Uwag do sprawozdań nie zgłoszono, wobec tego przewodniczący Rady stwierdził, że 

sprawozdania zostały przez Radę przyjęte. 

Sprawozdania stanowią załączniki do protokołu. 

 

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

Wobec braku uwag, przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XVII/93/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie Gminnego Programu 

Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2020 rok została podjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (13) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Tomasz Kosiński 

 

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 2020. 

Wobec braku uwag, przewodniczący Rady zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XVII/94/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na rok 

2020 została podjęta jednogłośnie 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (13) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Tomasz Kosiński 

 

11. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Kotlin. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, a następnie      

zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XVII/95/2020 w sprawie odwołania Skarbnika Gminy Kotlin została podjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (13) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Tomasz Kosiński 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch powiedział, że dla urzędu i samorządu to 

szczególny dzień. Po długoletniej pracy pani Irena Antczak skarbnik gminy przechodzi na 

emeryturę. Przewodniczący Rady w imieniu wszystkich radnych złożył pani skarbnik 

serdeczne podziękowania za długoletnią pracę. Następnie wójt Mirosław Paterczyk 

odczytał treść podziękowania i wręczył bukiet kwiatów i koszyk upominkowy.        

     Podziękowania za współpracę w imieniu sołtysów złożyła Beata Skowrońska sołtys wsi 

Sławoszew. Życzyła pani skarbnik, aby ten czas wolny był jak najlepszy i aby zrealizowała 

to, czego nie mogła zrobić pracując w urzędzie.  

     Skarbnik Irena Antczak podziękowała wszystkim za współpracę i powiedziała, że nie 

spodziewała się, że przepracuje ponad 50 lat. Starała się zawsze trzymać budżet w pewnym 

rygorze, ograniczać wydatki bieżące i majątkowe. Zawsze uważała, że Gmina, która nie 

inwestuje, to nie rozwija się. Na zakończenie powiedziała, że jeśli było coś nie tak zrobione 

albo powiedziane to przeprasza i jeszcze raz dziękuje za współpracę.  

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie powołania Skarbnika Gminy Kotlin. 

     Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały wraz z uzasadnieniem, a następnie      

zarządził głosowanie.  

Uchwała nr XVII/96/2020 w sprawie powołania Skarbnika Gminy Kotlin została podjęta 

jednogłośnie 13 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 
ZA (13) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalak, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zenon Osicki, Zdzisław 

Staszak, Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 
PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(1) Tomasz Kosiński 

     Po przeprowadzonym głosowaniu przewodniczący Rady złożył nowo powołanej  

skarbnik Alicji Andrzejewskiej szczere gratulacje i życzenia.  
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     Wójt Mirosław Paterczyk wręczając nowej skarbniczce bukiet kwiatów złożył gratulacje 

i życzył dużo sukcesów w życiu prywatnym i zawodowym. 

     Ponadto  nowa skarbnik otrzymała gratulacje, życzenia i bukiet kwiatów od sołtysów, 

które w ich imieniu złożyła Beata Skowrońska sołtys wsi Sławoszew.   

     Alicja Andrzejewska nowo powołana skarbnik gminy podziękowała wójtowi za 

zaufanie, radnym za oddanie głosu i powiedziała, że ma nadzieję, że ta współpraca będzie 

owocna. 

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady. 

     Na poprzedniej sesji został złożony jeden wniosek przez radną Dominikę Kwiecińską o 

naprawienie drogi powiatowej w Twardowie w rejonie nr 10 – 11.   

     Wójt powiedział, że droga została naprawiona, choć nie otrzymaliśmy oficjalnej  

odpowiedzi z Powiatu. 

 

14. Wolne głosy i wnioski. 

Wnioski i pytania złożyli: 

1) radna Marta Hudak wnioskowała: 

− o przesunięcie lampy oświetlenia ulicznego znajdującej się przy strażnicy                

w Racendowie, 

− do Powiatu o poprawę estetyczną i wyrównanie chodnika w Racendowie;   

2) radny Zdzisław Staszak pytał, co z usuniętym  słupem oświetlenia ulicznego przy 

budynku nr 11 Spółdzielni Mieszkaniowej w Kotlinie (przy byłym sklepie)? 

3) radny Mirosław Twardowski  wnioskował o naprawienie 3 uszkodzonych znaków 

drogowych przy drodze powiatowej w Wyszkach; 

4) radna Dominika Kwiecińska zapytał, czy Gmina może zainicjować spotkanie ws. 

budowy sieci gazociągowej w Twardowie i Woli Książęcej; 
 

     Wójt odpowiedział, że rozmowy ws. budowy sieci gazowej były prowadzone w 

ubiegłym roku, bo bardzo mu zależało na podłączeniu szkoły do gazociągu. Mówił, że 

otrzymał informację, że to co zużywa szkoła plus mieszkańcy jest na tyle nie 

wystarczające, aby podjąć tak duże działania inwestycyjne. Ponadto dodał, że temat jest 

jak najbardziej słuszny i zainicjuje spotkanie; 

5) radna Dominika Kwiecińska powiedziała, że mieszańcy cały czas pytają ws. podwyżek 

za śmieci. Podejmując tą uchwałę obiecaliśmy, że zostaną przeprowadzone spotkania w 

sołectwach, na których mieszkańcy zostaną szczegółowo poinformowani o 

podwyżkach, zasadach prawidłowej segregacji odpadów. Mieszkańcy cały czas pytają: 

skąd ta wysoka cena, jak mają wyglądać kompostowniki, o PSZOK i składanie 

deklaracji. Radna powiedział, że to już byłby  odpowiedni czas na organizację spotkań. 

Czas zimowy jest odpowiedni, bo rolnicy nie mają jeszcze zajęć polowych; 
 

     Wójt odpowiedział, że o spotkaniach pamięta i będą realizowane. Zostanie 

wyłoniona firma, które przeprowadzi te szkolenia w zakresie szeroko rozumianej 

gospodarki odpadami. 
 

6) sołtys  wsi Sławoszew Beata Skowrońska złożyła wnioski o: 

− naprawienie ławek na placu zabaw w Sławoszewie; 
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− naprawienie zarwanej studzienki przy sali wiejskiej w Sławoszewie; 

− wymianę spróchniałych desek na scenie w Sławoszewie; 

− uzupełnienie pobocza na łuku drogi powiatowej Kotlin -  Sucha przed 

skrzyżowaniem do Kurcewa; 

− zamontowanie bariery na łuku drogi Kotlin – Sucha przy sali wiejskiej w 

Sławoszewie. Sołtyska zaznaczyła, że w tym roku, wpadło już 5 samochodów 

do rowu na łuku tej drogi;  

7) radna Dominika Kwiecińska wnioskowała na naprawę pobocza na łuku drogi 

powiatowej przy byłej RSP w Twardowie; 

8) radny Zbigniew Orpel podziękował radym Powiatu Jarocińskiego za wyremontowanie 

drogi powiatowej w Magnuszewicach. Ponadto radny zgłosił, że na polach w 

Magnuszewicach wylewa  się gnojowicę, która bardzo śmierdzi. 

Wójt odpowiedział, że zna terminy wywożenia obornika na pole i osoby, które to robią 

powinny o tym pamiętać.  W tej sprawie były już podejmowane  działania. 

9) sołtys wsi Orpiszewek Paweł Chojnicki zapytał kiedy będzie zamontowana na chodniku 

kratka w Orpiszewku?  

Wójt odpowiedział, że kratki są zakupione i będą zamontowane. 

10)  sołtys wsi Orpiszewek Paweł Chojnicki pytał o tablice ogłoszeniową? 

Wójt odpowiedział, że nie obiecuje, bo na razie nie ma zabezpieczonych środków na 

ten cel. Powiedział , że skoro Orpiszewek doczekał się swojego budynku i działki, to i 

na tablicę znajdą się środki; 

11)  Radny Marian Niewiada powiedział, że do zabrania głosu skłonił Go artykuł w Gazecie 

Jarocińskiej ws. zagospodarowania i wywozu śmieci. Był przeciwny podwyżce opłaty 

za śmieci. Mówił już wcześniej, że jest lobby śmieciowe i mógłby powiedzieć 

dosadniej, ale tego nie zrobi. Radny mówił, że jesteśmy gminą rolniczą i gmina została 

wydojona na ponad 240 tys. zł i nie tylko gmina ale i mieszkańcy. Jakby przetarg 

wyszedł w pierwszej wersji, to opłata wynosiłaby ok.  17 zł od osoby.  Stwierdził, że to 

jest zmowa cenowa firm i należałoby zainteresować tematem odpowiednie służby. 

Osobiście porozmawia z wójtem i przewodniczącym Rady i może osobiście złoży taki 

wniosek, bo mieszkańcy są pokrzywdzeni. 

     Wójt powiedział, że podejmując trudne decyzje związane z podatkami, wodą, 

kanalizacją czy śmieciami zawsze wymiar finansowy obciążający mieszkańców jest 

trudny i niepopularny. Wymiar finansowy, czy w przedsiębiorstwie, czy w gminie 

powinien wychodzić na plus. Gdzie możemy dokładać w ramach budżetu, to 

dokładamy, bo wiele rzeczy jest deficytowych. Wójt zaprosił radnego na spotkanie w 

celu omówienia tematu. Ponadto wójt powiedział, że radny nie ma racji, co do 

wypowiedzianej opłaty. Wg kalkulacji opłata za odpady od 1 osoby, przy pierwszym 

przetargu, wynosiłaby ok. 21 zł. Proszę nie zapominać, że opłata za odpady przez 4 lata 

obowiązywała niezmiennie w kwocie 9 zł. Błędem było to, że nie została podwyższona 

stopniowo. Zwrócił uwagę, że w artykule Gazety Jarocińskiej było napisane, że to 

samorząd wziął na siebie ewentualną zwyżkę cenową za opłaty.  

Radny Marian Niewiada powiedział, że Jemu chodzi o to, że firma która wygrała 

przetarg na odbiór i zagospodarowanie odpadów wzięła podwykonawcę. 
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Wójt odpowiedział, że ustawodawca dopuszcza taką możliwość. Ponadto powiedział, 

żeby zakończyć tą dyskusję zaprasza radnego na spotkanie, na którym wszystko 

zostanie wyjaśnione.  

12) radny Hieronim Adamski wnioskował o wyznaczenie przejścia dla pieszych koło 

kościoła w Kotlinie, ul. Rymarkiewicza; 

13) przewodniczący Rady Czesław Moch ponownie wnioskował o ustawienie znaku 

drogowego „droga bez przejazdu” przy ul. Kpt. J. Sobczaka w Kotlinie. 

 

15. Zamknięcie obrad. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch, podziękował za udział i zamknął XVII sesję 

Rady Gminy Kotlin.  

 

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

Przewodniczący Rady 

/-/ Czesław Moch 


